

Toezeggingen aan de Raad									
ID	Gedaan dd	Gedaan in	Onderwerp	Omschrijving	Behandelen in cie.	dd agendering/ Cyclus	Pfh	Stand van zaken	Advies griffie
677	26-1-2017	Raad	Nieuwe plannen Zevenhuis wijziging bestemmingsplan	Was ingekomen stuk 1296. College is om advies gevraagd	Cie Ruimte	21-12-2017	H. Tigges	20/02/17: College van Hoorn neemt naar verwachting medio maart een besluit m.b.t. eerder voorgenomen wijzigingen. Verwacht bespreking standpunt Medemblik in april in cie. Ruimte. 1/4/2017: Nog geen besluit van college Hoorn. 1/5/17: Navraag leert dat het onderwerp wordt geagendeerd voor behandeling door het college van Hoorn medio juni'17. 17/07/17: In afwachting van besluitvorming. College Hoorn neemt tussenstap en vraagt in september standpunt aan raadsbrede commissie over de voorgestelde wijzigingen. 23/11/17: de wethouder geeft tijdens de vergadering aan dat de reactie van de provincie wordt afgewacht. 04/01/18: In sept.2017 heeft de raadscommissie van de gemeente Hoorn ingestemd met de voorgestelde wijzigingen (oa 20 meter hoog en uitbreiding functies naar logistiek, distributie en transport). Provincie geeft aan dat wijzigingen ladderplichtig zijn, dus Hoorn moet behoefte, nut en noodzaak aantonen. In afwachting van verdere initiatieven van Hoorn. 15/3/18: Hoorn ziet voorlopig af van een totale bestemmingsplanherziening. Wenst wel gebruik te maken van haar wijzigingsbevoegdheid het zgn. uilengebied" te wijzigen in "bedrijventerrein en groen". Informatienota hierover volgt eind maart/ begin april 2018.	Aanhouden
721	2-10-17	cie. Ruimte	Begroting 2018	Dat hij de uitkomsten van de gesprekken met het Hoogheemraadschap over waterbeheer en de cultuurhistorische waarde van water en waterpatronen zal toesturen aan de commissie.	Cie Ruimte	9-11-2017	H. Tigges	5/2/18: zodra deze bekend zijn sturen wij u deze toe. 25/04/18 Gesprek met HHNK vindt in mei plaats. Over de uitkomst wordt u geïnformeerd.	Aanhouden, afhandlingsdatum aanpassen
723	2-10-17	cie. Ruimte	Begroting 2018	De commissie op de hoogte te houden van de onderhandelingen met Connexxion. De gesprekken zullen begin 2018 plaatsvinden. Dan wordt gesproken over het rijden op plaatsen in de gemeente Medemblik waar OV nodig is.	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	29/12/17: we hebben een eerste reactie op de concept dienstregeling gegeven. 5/2/18: 22/1/18 behandeld in statencommissie. Terugkoppeling van provincie volgt spoedig 25/04/18 In mei wordt de Raad met een Informatienota geïnformeerd	Aanhouden, afhandlingsdatum aanpassen

ID	Gedaan dd	Gedaan in	Onderwerp	Omschrijving	Behandelen in cie.	dd agendering/ Cyclus	Pfh	Stand van zaken	Advies griffie
729	12-10-17	Cie Ruimte	Programma duurzaamheid (DOC-17-028877)	De wethouder zegt toe: - In relatie met de nationale monitor duurzame gemeenten zegt de portefeuillehouder toe dat hij kennis zal nemen van de plaats van de gemeente Medemblik op die monitor. En dat hij het college van die monitor op de hoogte zal brengen. Daarna zal hij aangeven wat hij met die kennis zal gaan doen; - De portefeuillehouder zal bij de NUON navragen waarom mensen die zich af willen laten sluiten van gas €600, - afsluitkosten moeten betalen.	Cie Ruimte	9-11-2017	H. Tigges	26/04/18: 1. HVC stelde voor onze gemeente en de gemeenten in Westfriesland een energiemonitor op. Binnenkort informeren we de raad hierover met een informatienota. 2. Het college stelde per 1 april jl. de subsidieregeling 'bestaande woningen van het gas af' in. De raad stelde hiervoor € 50.000,- voor beschikbaar. Ook de € 600,- afsluitkosten zijn subsidiabel.	Afvoeren.
734	23-11-17	Cie. Ruimte	Vaststelling kaderstellende notitie Abbekerk	De wethouder zegt toe: - In de planuitwerking wordt ecologie als thema meegenomen; - Ontsluiting en parkeren (o.a. voor bezoekers van uitvaarten) wordt meegenomen in de planuitwerking; - Er worden goede contacten onderhouden met de schietvereniging.	Cie Ruimte		H. Tigges	04/01/18: In het voorontwerp bestemmingsplan worden deze punten nader uitgewerkt. De raad wordt hierover met een informatienota geïnformeerd. Met de schietvereniging worden goede contacten onderhouden. Bestuur schietvereniging neemt deel aan klankbordgroep. 12/04/18: 734: De RUD voert bodemonderzoeken uit op de locatie gemeentewerf / ijsbaan te Abbekerk. Wij informeren u over de resultaten als deze bekend zijn.	Aanhouden, afhandeldingsdatum aanpassen
735	23-11-17	Cie. Ruimte	Vaststelling kaderstellende notitie Abbekerk	De commissie besluit een bezoek op locatie te brengen. De voorzitter zal een bezoek laten organiseren en de commissie zal geïnformeerd worden over het waar en wanneer.	Cie Ruimte	25-1-2018	H. Tigges	04/01/18: In overleg met de griffie wordt programma opgesteld voor bezoek Abbekerk, waar bij de locaties van de projecten woningbouw en dorps huis bezocht worden. 12/04/18: Mei 2018	Aanhouden
737	23-11-17	Cie. Ruimte	Vaststelling bestemmingsplan 'Buitengebied'	Als er een uitnodiging van de provincie komt om deel te nemen aan de stiltetafels voor het gebied Grootslag-west. Dan zal het college daaraan deelnemen en verslag doen aan de commissie Ruimte.	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	18/04/2018: De uitnodiging is ontvangen. De stiltetafel voor het stiltegebied Grootslag-West is op 16 mei 2018.	Aanhouden, afhandeldingsdatum aanpassen
742	9-11-17	Raad	Riviercruiseschepen	het college gaat onderzoek doen naar de ambities m.b.t. de riviercruises en zal met inwoners en ondernemers in gesprek gaan over deze evt. ambities.	Cie Ruimte	31-5-2018	H. Nederpelt	21/12/2017: Het onderzoek wordt in Q1 2018 opgeleverd. 01/02/18: Onderzoek heeft door externe omstandigheden enige vertraging opgelopen. Oplevering Q2 2018.	Aanhouden
746/719	9-11-17	Cie. BenM/ Raad	Ontsluiting W.c. Zwaagdijk Oost	719: Winkelcentrum Zwaagdijk-Oost: de raad wordt direct geïnformeerd als er een akkoord is met de exploitant om de onveilige verkeerssituatie op de lossen (hopelijk eind 2017) 746: Het college zal een voorstel leveren nadat met de eigenaar financiële afspraken zijn gemaakt over de ontsluiting en waarin subsidie van de provincie voor een fietspad is opgenomen. Uitgangspunt is dat de bijdrage van de gemeente zo laag mogelijk is.	Cie Ruimte	25-1-2018	H. Tigges	06/11/17: Er is nog geen akkoord. 29/12/17: Er is nog geen akkoord. 5/2/18: Er is nog geen akkoord 15/3/18: Er is nog geen akkoord 25/04/18 Er is nog geen akkoord	Aanhouden, afhandeldingsdatum aanpassen

ID	Gedaan dd	Gedaan in	Onderwerp	Omschrijving	Behandelen in cie.	dd agendering/ Cyclus	Pfh	Stand van zaken	Advies griffie
747	9-11-17	Raad	Afvalstoffen	- Het college zal op korte termijn plannen voorleggen m.b.t. het plaatsen van 8 a 9 ondergrondse containers. - Boa's zullen handhavend gaan optreden als bedrijven hun afval als huishoudelijk afval aanbieden. Ook zal het college er bij (de leden van) de bedrijvengroep Mevo aandacht voor vragen dat het aanbieden van bedrijfsafval bij het huishoudelijk afval wordt beëindigd.	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	19/4/18: Afvoeren Inloopavonden voor inwoners binnenstad zijn gehouden. 04/01/18: College organiseert inloopavonden in januari 2018. 01/02/18: Het 26project ondergrondse afvalcontainers loopt. De inspraak loopt tot begin maart. De RUD handhaaft bedrijfsafval. Er is contact opgenomen met de RUD. Bij MEVO-overleg wordt afval besproken.	Afvoeren
763	1-02-18	Raad	Uitvoeringsplan parkeren Medemblik	Bij de beraadslagingen zegt de portefeuillehouder het volgende toe: de prioriteit ligt bij het uitvoeren van het parkeeronderzoek. Als dat bekend wordt en integraal overleg over de herinrichting van de binnenstad plaatsvindt, zullen alle inwoners en belanghebbenden daarbij betrokken worden.	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	19/3/18: Zodra er overleg over de herinrichting van de binnenstad plaatsvindt worden alle bewoners en belanghebbenden betrokken. Een planning is nog niet aan te geven. De portefeuillehouder informeert de cie over de voortgang van het onderzoek.	Aanhouden
764	12-02-18	Cie Ruimte	Ondergrondse containers Andijk	Met HVC te bespreken of het plaatsen van een ondergrondse container oplossing kan bieden voor de problemen met de veiligheid bij het ophalen van huisvuil van de Buttervin en de Reinderhoek in Andijk.E50	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	26/04/18: AFVOEREN, gesprek is geweest. Oude route is weer opgepakt, met aandacht veiligheid schooljeugd. 15/03/18: 26 maart overleg met bewoners Reinderhoek, school en HVC	Afvoeren
768	12-02-18	Cie Ruimte	Principeverzoek huisvesting arbeidsmigranten Gouw 4A Opperdoes	De wethouder zal inzichtelijk (proberen te) maken op welke plekken er in de gemeente arbeidsmigranten wonen/verblijven die nog niet op de lijst van vergunde bedden zijn opgenomen.	Cie Ruimte	31-5-2018	H. Tigges	29/03/18: Q2 2018	Aanhouden
771	22-02-18	Raad	Perceel Balkweiterhoek 67a Zwaagdijk-West	M.b.t. perceel Balkweiterhoek 67a Zwaagdijk-West zegt de wethouder toe dat de gemeente in gesprek is met de provincie over dit perceel en wordt betrokken bij het proces. De provincie onderzoekt de opties m.b.t. dit perceel en verricht taxaties. De wethouder zegt toe dat de raad (via de actieve informatie of via een informatienota) op de hoogte wordt gehouden. Daarbij zal ook antwoord gegeven worden op de volgende vragen: - Wanneer is een woonbestemming gegeven aan het huis? (is er geen sprake van een agrarische bestemming?) - Kan er sprake van zijn dat het perceel gebruikt wordt voor een verlenging van Zevenhuis?	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	15/3/18: er is nog geen planning afgegeven door de provincie. Wij informeren u zodra er nieuws is. 18/04/2018: De provincie heeft nog geen planning gegeven. Wij informeren u zodra er nieuws is.	Aanhouden, afhandelingsdatum aanpassen
773	15-02-18	Cie Ruimte	Programma wonen 2018 t/m 2026	Dat de antwoorden op de vragen van GroenLinks tussen 10 en 15 maart 2018 verwacht worden van de drie woningbouwstichtingen. Daarna zullen de vragen worden beantwoord;	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	29/03/18: Beantwoording volgt na de verkiezingen.	Aanhouden

ID	Gedaan dd	Gedaan in	Onderwerp	Omschrijving	Behandelen in cie.	dd agendering/ Cyclus	Pfh	Stand van zaken	Advies griffie
M104	29-9-2016	Raad	Bestemmingsplannen Dorpskernen 1-4 Permanent wonen in recreatieparken	I. na kennisname onderzoeksrapport in overleg met provincie om nieuwe recreatieve kansen DeMaar op haalbaarheid en uitvoerbaarheid te onderzoeken. II. Indien nieuwe recreatieve toekomst geen kans van slagen heeft in overleg met provincie mogelijkheden verkennen om voor woningen DeMaar (en gelijksoortige recreatieparken elders in de gemeente) tot oplossing te komen waardoor schadelijke gevolgen voor bewoners worden voorkomen of zoveel mogelijk worden weggenomen.	Cie Ruimte	7-5-2018	H. Tigges	31/3/17: Informatienota aan de raad is op route. DOC-17-007497. We sluiten aan bij het regionaal vervolg onderzoek. De visie, het ontwikkelkader en de beschrijving van in te zetten handreikingen worden eind 2017 opgeleverd. 28/9/2017: In Q1 2018 wordt de raad met een informatienota geïnformeerd over de uitkomsten van pilot De Maar. Met deze pilot toetst de provincie de handreiking die is opgesteld voor de transformatie van recreatieparken. Resultaat van deze pilot is een advies over de mogelijke transformatie van De Maar, met aandacht voor de juridische en financiële gevolgen voor zowel gemeente als bewoners van De Maar. 15/02/18: Eind Q1/begin Q2 komt er een informatienota voor de raad m.b.t. de voortgang in pilot De Maar. Desgevraagd geeft de wethouder aan dat eerst deze pilot moet worden afgerond en dat aan de hand van de resultaten kan worden bekeken of/welke stappen voor andere recreatieparken kunnen worden gezet. 10/04/18: begin Q2 wordt Q2, Park VVE is geïnformeerd.	Aanhouden, afhandelingsdatum aanpassen
M110 / 684	3-11-2016 / 9-3-2017	Raad	Archeologische bodemonderzoeken particuliere woningbouw /Subsidieverordening Archeologie	M110: Z.s.m. regionaal belangen c.q. rollenkwestie Archeologische Dienst aan de orde stellen. 684: Bij de beraadslagingen over het amendement "Opsteller programma van eisen en uitvoerder niet hetzelfde" zegt wethouder Tigges toe over 3 à 4 weken nadere informatie te leveren over de mogelijkheden om beperkingen op te leggen in een subsidieregeling en de regionale opvattingen hierover. 12/10/17: Commissie niet akkoord afvoeren. Wethouder geeft aan het onderwerp nogmaals in de rondvraag bij de VVRE aan te kaarten.	Cie Ruimte	31-5-2018	H. Tigges	1/4/17: In voorbereiding een themaraad archeologie, datum nog niet bekend. 29-09-17: Subsidieverordening vastgesteld Z-16-71652 / IVR-16-04697 Themaraad archeologie 28-09-17 gehouden. 04/01/18: Wordt besproken in VVRE 7 juni 2018	Aanhouden

ID	Gedaan dd	Gedaan in	Onderwerp	Omschrijving	Behandelen in cie.	dd agendering/ Cyclus	Pfh	Stand van zaken	Advies griffie
M110a	3-11-2016	Raad	Beleid Afvalstoffen	Raad voorstel voorleggen waarbij afvalstoffenheffing per 2018 systeem van jaarlijkse indexatie wordt veranderd in DVO-tarief bij HVC cf. werkelijke kosten. Daarbij inzicht verschaffen in afvalstroom en kosten. Bij uitwerking ook andere suggesties werkgroep uitwerken en fin. consequenties op tarief inzichtelijk maken. Raad binnen 5 maanden uitwerking presenteren.	Cie Ruimte	27-9-2018	H. Tigges	1/4/17: moet in CAW verband worden besproken, afdoeningstermijn nog onzeker 29/09/17: 27/09/17 AB CAW: Bureau Buiten opdracht gegeven voor nieuwe DVO. Raden worden hierbij actief bij betrokken. 18/12/17: u heeft planning van bureau buiten ontvangen. Definitieve besluitvorming DVO najaar 2018 (Q3/Q4)	Aanhouden
M126	9-3-2017	Raad	Museumstoomtram als provinciaal monument	binnen portefeuillehoudersoverleg VVRE bevorderen dat vanuit regio voorstel aan provincie NH wordt gedaan om spoorweg van Museumstoomtram aan te wijzen als provinciaal monument	Cie Ruimte	5-11-2018	H. Tigges	07/05/17: Uitvoering van de motie is gezamenlijk met de gemeente Hoorn opgepakt. Eerste stap in een gezamenlijke brief aan provincie.04/09/17: De brief is verzonden. Zodra er een antwoord is zullen we u informeren. Graag afhandeling naar 28-09-2017. 5/2/18: afhandeling gepland in Q4/2018.	Aanhouden
M128/722	9-3-2017/ 2-10-2017	Raad/ cie. Ruimte	Duurzame mobiliteit /Begroting 2018	Binnen portefeuillehoudersoverleg VVRE bevorderen dat vanuit regio voorstel met provincie NH wordt besproken en geïmplementeerd om langs de A7 en Westfriisiaweg één of meer PenR-terreinen aan te leggen om duurzame mobiliteit te bevorderen. 722: Dat hij in de rondvraag van het komende VVRE-overleg de mogelijkheid zal opperen om centraal in de gemeente een OV koppelplaats aan te leggen. Dit is een groot parkeerterrein waarvandaan je met het openbaar vervoer verder kunt reizen richting Amsterdam. Je kunt er dan met de auto of fiets naartoe. Dit als alternatief voor de vastgelopen OV-verbindingen naar Hoorn. Een locatie waaraan kan worden gedacht is Zwaagdijk-Oost	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	04/05/17: in Q3 bespreken in VVRE 04/09/17:Neemt pfh mee in eerstvolgende VVRE overleg. Graag afhandelingsdatum aanpassen.28/09/17: in december wordt aan uw raad een Informatienota aangeboden. 29/12/17: in verband met uw raadsopdracht 'parkeeronderzoek kern Medemblik' , hebben wij hierop nog geen verdere actie kunnen nemen. Naar verwachting bieden wij de toegezegde Informatienota in maart aan. 11/01/17:In februari / maart volgt een uitgebreide rapportage. 5/2/18: Informatienota volgt in maart 15/3/18: Informatienota volgt later wegens ziekte 25/04/18 Informatienota Raad volgt in mei	Aanhouden, afhandelingsdatum aanpassen
M133	6-04-17	Raad	Onderhoud met kleur	Het college wordt verzocht te onderzoeken of er meer basisscholen in onze gemeente zijn die hiervoor in aanmerking zouden kunnen komen. Dit jaar bij een of twee basisscholen dit project uit te voeren. 699: De portefeuillehouder zegt toe dat bij de uitvoering van de motie "Onderhoud met Kleur" biologische bollen ingekocht zullen worden.	Cie Ruimte	9-11-2017	H. Tigges	04/05/17: Er is een project uitgevoerd in 2017 met OBS de Plaats in Abbekerk. 04/09/17: Onderzoek naar mogelijkheden met basis scholen is in onderzoek. 20/04/18: Er worden in het kader van bijenlint langs het spoor 2 bijenplaatsen in Medemblik en Wognum ingezaaid samen met groep 7 en 8 van de school de Piramide.	Afvoeren.

ID	Gedaan dd	Gedaan in	Onderwerp	Omschrijving	Behandelen in cie.	dd agendering/ Cyclus	Pfh	Stand van zaken	Advies griffie
M135	6-04-17	Raad	Initiatief landgoed en Kromme Leekgebied	Draagt het college op om met een toekomstvisie richting de raad te komen voor mogelijk recreatieve ontwikkelingen binnen het Kromme Leekgebied.	Cie Ruimte	27-9-2018	H. Tigges	03/05/17: bezig met het maken van een plan van aanpak, met een planning, voor het opstellen van de visie. 17/07/17: Plan van aanpak wordt in het najaar van 2017 verwacht. 18/12/17: Plan van aanpak volgt in Q1 2018.15/3/18: Plan van aanpak wordt verwacht in Q3-4.	Aanhouden
M143	5-10-2017	Raad	RKC rapport Beheer, beleving en bezuinigingen openbaar groen, communicatie met inwoners	Verzoekt het college het aspect communicatie ook met de in de motie genoemde constatering en overwegingen expliciet op te nemen in het plan van aanpak.	Cie Ruimte	9-11-2017	H. Tigges	09/11/17: RKC rapport behandeld in de raad 05/10/17. Plan van aanpak in Q4 als info nota aan de raad.	Afvoeren, informatienota is verschenen.
M146	9-11-2017	Raad	Fietsparkeerplekken en fietsbeleid	Draagt het college op: 1. Voor 15 mei 2018 de raad een voorstel te doen voor een goede fietsparkeervoorziening in de kern Medemblik voor voldoende fietsen, nu en gericht op de toekomst. 2. Voor 1 juli 2018 een fietsbeleid aan de raad aan te bieden, waarin beschreven wordt met welke maatregelen de gemeente Medemblik aantrekkelijker kan worden voor fietsers uitgaande van bovengenoemde overwegingen.	Cie Ruimte	31-5-2018	H. Tigges	5/2/18: Raad wordt geïnformeerd middels een informatienota 15/3/18: RVS gepland voor 7 juni 2018 25/04/18 1) In mei volgt een Informatienota Raad met daarin een voorstel voor fietsparkeervoorzieningen in de kern Medemblik, 2) In Q4 2018 wordt het Fietsbeleid aan uw Raad voorgelegd.;	Aanhouden, afhandeldingsdatum aanpassen
M147	9-11-2017	Raad	Bloemen en bijenlint langs tracé Museumstoomtram	Draagt het college op: 1. Aan te haken bij dit project in samenwerking met de hierboven genoemde partijen. 2. Goede afspraken te maken over een zodanig beheer, bv. maaisel niet klepelen en laten liggen, maar maaien en afvoeren, dat het bloemenlint de kans krijgt zich te ontwikkelen. 3. Deze maatregelen niet te laten leiden tot nieuwe regels of verandering van bestaand ruimtelijke ordening-beleid. 4. Onderzoek te doen naar de subsidie mogelijkheden.	Cie Ruimte	21-12-2018	H. Tigges	19/12/17: eerste afspraak geweest met de Bee-foundation. Er wordt eea uitgezocht en de mogelijkheden worden geïnventariseerd. 17-04-18; 20 april worden 2 bijenoases ingezaaid langs het spoor in Wognum en Medemblik. Een samenwerking van de Bee Foundation en de gemeente Medemblik.	Afvoeren
M148	9-11-2017	Raad	Erfgoedvisie	Verzoekt het college: • In de nog te ontwikkelen cultuurnota een inspirerende ambitie voor het behoud, conserveren en versterken van ons cultureel erfgoed mee te nemen, als onderdeel van de algemene visie op cultuur. Zodat hiermee in ieder geval de aansluiting op de cultuurnota is geregeld; • Komend jaar een brede erfgoedvisie voor te leggen aan de raad. Bij voorkeur in nauwe samenwerking met en in goede aansluiting op de programma's Leefbaarheid en inclusief de genoemde punten onder 'overwegende dat'.	Cie Ruimte	5-11-2018	H. Tigges	2/2/18: Voorlopige planning Q4.	Aanhouden

ID	Gedaan dd	Gedaan in	Onderwerp	Omschrijving	Behandelen in cie.	dd agendering/ Cyclus	Pfh	Stand van zaken	Advies griffie
M152	9-11-2017	Raad	Gevaarlijke kruisingen in de kernen, met name de kruising Bijvoetweg met Onderdijk	Verzoekt het college een inventarisatie te maken van alle onveilige kruisingen in de kernen van de gemeente. + toezegging: komende zomer zal het college - als het Hoogheemraadschap asfalteringswerkzaamheden ter hand neemt bij de Bijvoetweg - op deze locatie veiligheidsmaatregelen realiseren.	Cie Ruimte	7-5-2018	H. Tigges	5/2/18: Er vinden momenteel gesprekken plaats met het Hoogheemraadschap over de D. Bijvoetweg. 15/3/18: Nog in gesprek met Hoogheemraadschap 25/04/18 In mei/juni wordt een avond over verkeersveiligheid georganiseerd met direct omwonenden van het kruispunt Dirk Bijvoetweg/Zeedijk en de kernraad;	Aanhouden, afhandelingsdatum aanpassen
M159	14-12-2017	Raad	Evaluatie voor beleid arbeidsmigranten	Draagt het college op: 1. In het tweede kwartaal van 2018 aan de raad een evaluatieopzet over het beleid arbeidsmigranten voor te leggen; 2. In de evaluatieopzet komt in ieder geval aan de orde: - Het tijdsplan van evaluatie tot raadsvoorstel arbeidsmigranten; - De onderzoeksopzet (waaronder de evaluatie onderwerpen); - Hoe de keuze voor het onderzoeksbureau wordt gemaakt; - De eventuele kosten.	Cie Ruimte	31-5-2018	H. Tigges	29/03/18: Q2 2018.	Aanhouden
M165	1-2-2017	Raad	Rvs Uitvoeringsplan parkeren Medemblik /Buitendijks Parkeren aan de Zuiderdijkweg	verzoekt het college De mogelijkheden voor een buitendijkse parkeervoorziening (Zuiderdijkweg) op korte termijn te verkennen en de raad over de resultaten daarvan te informeren, resp. een voorstel voor een verdere aanpak te doen.	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	05/04/18: Het college is aan het werk om de opdracht uit te voeren. In mei/ juni komt ze naar de raad met de uitwerking (de bouwstenen). 25/04/18: In mei volgt een Informatienota met daarin opgenomen de voorgestelde bewegwijzering.	Aanhouden
M166	22-2-2018	Raad	Sneller meer sociale woningbouw	Draagt het college op: - De bouwplannen voor Twisk, Zwaagdijk-West en Hauwert nader te concretiseren en te versnellen; - Te onderzoeken of bepaalde woningbouwplannen versneld kunnen worden gerealiseerd, zoals Bloesemgaarde-Noord in Wognum (2022) om daarmee in de behoefte naar sociale koopwoningen te kunnen voorzien; - Als capaciteitsproblemen ervoor zorgen dat deze zaken niet direct kunnen worden uitgevoerd, de raad een (financieel)voorstel voor te leggen om de problemen op te lossen.	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	19/3/2018: Vanuit de dorpen komen voorstellen (maatschappelijk initiatief). Op dit moment vindt voor de drie kernen een stedenbouwkundige verkenning plaats van de meest geschikte bouwlocaties per kern, rekening houdend met het DNA van de kern. Wij komen met een notitie over de benodigde capaciteit voor projecten.	Aanhouden
M168	22-2-2018	Raad	Provinciale monumenten in Medemblik	Verzoekt het college: Onderzoek de gevolgen van een gemeentelijk monumentenregister met minimaal de huidige provinciale monumenten die de provincie gaat afstoten en zorg voor een oplossing voordat de provincie deze monumenten overdraagt; In het kader van de nieuwe vast te stellen erfgoedvisie een definitieve bepaling te maken welke monumenten op deze gemeentelijke monumentenregister moeten komen te staan.	Cie Ruimte	5-11-2018	H. Tigges	29/03/18: Q4 wordt uitgevoerd. Provincie geeft Medemblik tot eind 2018 de tijd om de provinciale monumenten op een gemeentelijke monumentenlijst te zetten	Aanhouden

ID	Gedaan dd	Gedaan in	Onderwerp	Omschrijving	Behandelen in cie.	dd agendering/ Cyclus	Pfh	Stand van zaken	Advies griffie
M169	22-2-2018	Raad	Het omzetten van een agrarische bedrijfswoning naar een plattelandswoning	Draagt het college op: om bij een volgende herziening of veegronde in de bestemmingsplannen voor de Dorpskernen een wijzigingsbevoegdheid op te nemen voor het wijzigen van een agrarische bedrijfswoning in een plattelandswoning.	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges	18/04/2018: Er wordt een inventarisatie uitgevoerd voor het opstarten van een veegronde voor diverse bestemmingsplannen. Het uitvoeren van de motie is toegevoegd aan de inventarisatie.	Afvoeren
M173	22-2-2018	Raad	Ruimte voor geboortebomen	Draagt het college op: 1. De mogelijkheid tot het planten van geboortebomen op gemeenteground breed onder de aandacht te brengen, daarbij een keuze te maken uit optie 1, 2 of 3 of een combinatie daarvan en daarbij uit te gaan van de hierboven genoemde kaders. 2. Wanneer er een aanvraag komt met de bewoner in overleg te gaan wat op dat moment de beste mogelijkheid is.	Cie Ruimte	22-3-2018	H. Tigges		Aanhouden